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内容概要

阅读理解在高考等各类英语考试中占有重要地位，而且往往是学生英语考试中失分最多的项目。
造成学生阅读能力欠缺的原因一般有以下几种：    1．阅读量小。
    2．没有遵循循序渐进的原则，并且没有选择到合适的阅读材料。
一开始就阅读难度过大的文章，容易失去自信心，久而久之，就会失去阅读兴趣，不能持之以恒地坚
持阅读。
    3．阅读方法不正确。
    针对以上影响学生阅读能力的因素，我们组织一线名师编写了这套丛书。
它具有以下特点：    1．大量输入，材料新颖；2．由易到难，循序渐进；3．方法导入，答案详尽。
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章节摘录

　　She turned up at the doorstep of my house in Comwall. No way could I have sent her away. No way， not me
anyway. Maybe someone had kicked her out of their car the night before. "Were moving house." "No space for her
any more with the baby coming." "We never really wanted her， but what could we have done? She was a present."
People find all sorts of excuses for abandoning an animal. And she was one of the most beautiful dogs I bad ever
seen.　　I called her Goldie. If I had known what was going to happen I would have given her a more creative
name. She was so unsettled during those first few days. She hardly ate anything and had such an air of sadness about
her. There was nothing I could do to make her happy， it seemed. Heaven knows what had happened to her at her
previous owners， But eventually at the end of the first week she calmed down. Always by my side， whether we
were out on one of our long walks or sitting by the fire.
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